
Hej alla medlemmar.

Styrelsen vill tacka er alla för deltagandet i omröstningen gällande trädgårdstjänsten som idag sköts

av Farmartjänst.

Vi har nu sammanställt alla röster som kommit in enligt nedan:

Totalt: 91st 58%

JA röster: 14st 8,9%

NEJ röster: 77st 49,3%

Ej deltagit i omröstningen: 62st 42 %

Detta innebär att vi ej kommer att ta över skötseln själva i samfälligheten samt att ett extra årsmöte

ej är aktuellt!

Styrelsen jobbar redan nu med att kontakta olika företag och återkommer med en presentation till er

medlemmar så fort vi är klara (beräknat ske under hösten).

Nedan följer även en förklaring till den höga avgiften för år 2023.

Under år 2021 hade vi ett underskott som vi budgeterade att hämta in år 2022, tyvärr lyckades vi ej

med detta och underskottet följde även med till år 2023.

I November år 2022 fick styrelsen information om att alla samfälligheter fr.om februari skall vara

momspliktiga vilket innebär att avgiften som var inbetald ej var inkl. moms.

Detta innebär att vi under 2023 måste hämta tillbaka underskottet från år 2021, momsen för år 2022

samt att det tillkommer moms för år 2023.

Styrelsens kalkyl är att avgiften kommer/skall sjunka igen till år 2024 och styrelsen jobbar konstant

med att försöka sänka kostnaderna.

Vi ber om ursäkt för den otydliga/bristfälliga information som styrelsen gått ut med tidigare.

Väl mött!

Styrelsen i Östra Lerbergets samfällighet nr:2.


